
PROTOKÓŁ NR XXXI/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 27 grudnia 2012 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXXI sesję rady gminy 
Kostomłoty.  Witam na dzisiejszej sesji wiceprzewodniczącego rady powiatu Kazimierza 
Bubę, zaproszonych gości, sołtysów i radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych. 
Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Kostomłoty. 
11.  Podjęcie uchwały sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 
odpady komunalne. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013:  
a). odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
b). odczytanie opinii RIO o przedłożonym projekcie budżetu, 
c). przedstawienie stanowiska Wójta wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii 
RIO, 
d). odczytanie opinii stałych Komisji Rady Gminy, 
e). przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji, 
f). głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2012. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, 
zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina 
Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania.  
21. Podjęcie uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  
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22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie granicami Legnickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej gruntów położonych na terenie Gminy Kostomłoty. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla części działek nr 230, 
241/1, 241/2, 241/3, AM-3 obręb Kostomłoty”. 
25. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty. 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie 
Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim. 
27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/162/09 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 27 stycznia 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Kostomłoty na lata 2009-2016. 
28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/110/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 29 lipca 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Piersno na lata 2008-2015. 
29.  Sprawy bieżące. 
30.  Zakończenie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby wnieść zmianę do   
  porządku obrad? Nie widzę. Przegłosujemy porządek obrad. Kto jest za przyjęciem    
  programu sesji, proszę o  podniesienie ręki. 
  kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 
20.11.2012 r. do dnia 20.12.2012 r. 
 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty, 
- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości, 
- sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
 - wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty, 
- terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 
- postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 
- budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013, 
- wieloletniej prognozy finansowej, 
- ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego, 
-  zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2012, 
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- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół publicznych 
działających na terenie gminy Kostomłoty , zakładanych i prowadzonych przez osoby 
fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej wykorzystania. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
podstawowych szkół publicznych działających na terenie gminy 
Kostomłoty, zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne 
niż Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania, 
- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół niepublicznych 
o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych 
niepublicznych form wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy 
Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 
- przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla części działek nr 230, 241/1, 241/2, 241/3, 
AM-3 obręb Kostomłoty”, 
- określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
- wyrażenia zgody na objęcie granicami Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
gruntów położonych na terenie Gminy Kostomłoty, 
- wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty, 
- wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie Odnowa Wsi w Województwie 
Dolnośląskim, 
- zmiany uchwały nr XXXI/162/09 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 27 stycznia 2009 r. 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kostomłoty na lata 2009-2016, 
- zmiany uchwały nr XXIV/110/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 29 lipca 2008 r. w 
sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Piersno na lata 2008-2015. 
2. Kontynuacja prac związanych z objęciem LSSE terenów, których własnością jest 

ANR, położonych w obszarze aktywności gospodarczej. Te prace są finalizowane. Z 
takich aktów będzie podjęcie dzisiaj uchwały w tej sprawie.  

3. Udział w konferencji w Krzyżowej dotyczącej wykorzystywania potencjału osób 
starszych do rozwoju regionu. Naszą gminę reprezentowały 3 osoby. W tej 
konferencji uczestników było grubo ponad stu z województwa dolnośląskiego w 
ramach projektu TWTF.  

4. Ustalenia u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w temacie zapisów w MPZP 
dotyczących „parków”. Konserwator stoi na stanowisku, że te zapisy powinny 
jasno mówić o zaprzestaniu gospodarki leśnej, natomiast leśnicy wykorzystują i 
utrzymują swoje przepisy o tym, że skoro to nie jest park de facto zgodnie z 
prawem, bo jest to teren lasów, to ta gospodarka leśna będzie prowadzona. 
Konserwator chce pójść na kompromis. Przepisy, które przez niego będą 
akceptowane idą w kierunku ograniczenia wycinki drzew i prac związanych z 
gospodarką leśną i wprowadzenia pewnych oboszczeń i zakazów. Ten kompromis 
został na tym spotkaniu uzyskany. Pozwoli to uchwalić plany szanownej radzie i w 
jakiś sposób kontynuować zamierzenia, jakie postanowiliśmy dokonywać. 
Natomiast stanowiska zarówno konserwatora zabytków, jak i leśników były 
stanowczo inne i uniemożliwiały uchwalenia tych planów.    

5. Spotkanie z udziałem biegłego sądowego w gimnazjum – zabezpieczenie dowodu 
w sprawie. Po tym pierwszym spotkaniu biegły wyznaczył następne, gdzie 
przyjechał z przyrządami do pomiarów. Strony, które w tej sprawie biorą udział 
jako pozwani wyraziły sprzeciw i zwróciły się do sądu o możliwość uczestniczenia 
w tych pomiarach. Sąd ostatnio pismem wyraził wolę, że przy wszystkich 
zabezpieczeniach dowodu w sprawie powinny być wszystkie strony postępowania i 
stąd  też prawdopodobnie będą te działania powtórzone.   

6. Rozmowy z nowym likwidatorem  EKO-BAU dotyczące problematyki wodno-
kanalizacyjnej oraz renty planistycznej. Pojawiła się chęć przekazania odpłatnego 
między innymi całej infrastruktury wod-kan w obrębie osiedla Eco-Bau, jak 
również omawialiśmy sprawę zakończenia procedury wymierzenia renty 
planistycznej z tytułu sprzedaży działek, na których gmina ustaliła plan 
zagospodarowania przestrzennego. Rozprawa dotycząca renty planistycznej 
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według nowych operatów, która odbyła się w UG, według mnie nie rokuje 
szybkiego rozwiązania tych tematów.  

7. Podpisanie umowy dzierżawy na lokal w Zabłociu. Bez względu na rozstrzygniecie 
sądu przestanie biec termin ewentualnego zasiedzenia.  

8. Podpisanie aneksu do umowy na dofinansowanie budowy świetlicy w 
Siemidrożycach. Aneks dotyczył zmian, które wynikają z niedokładności 
pomiarowej. Podczas samej budowy powstają zadnia, które trudno było 
przewidzieć, zwłaszcza, że obiekt miał swój początek dwadzieścia kilka lat temu.  

9. Udział w konferencji: podsumowanie badań satysfakcji klienta zewnętrznego i 
wewnętrznego. Jest to procedura, która co jakiś czas będzie musiała być 
powtarza, aby utrzymać certyfikaty.  

10. Podpisanie umów na dostawę energii z firmą ENERGA. Będą tu oszczędności, ale 
w przyszłym roku budżetowym. Stawka wynegocjowana jest niższa od 
dotychczasowej.  

11. Udział w spotkaniu roboczym dotyczącym przebudowy A-4. Muszę przyznać, że te 
prace idą bardzo oponie, zwłaszcza że, jak informowałem państwa, to co zgłosiłem 
w Warszawie 2 m-ce temu okazuje się, że na tym spotkaniu jak gdyby znowu nie 
było uwzględnione i trzeba było jeszcze raz zgłaszać te uwagi. Wydaje mi się, że 
cała procedura tego projektu jest przedłużana przez różne instytucje, a przede 
wszystkich nie ma chyba woli szybkiego ukończenia przez samego inwestora.   

12. Udział w Walnym Zebraniu ARAW. Dotyczyło wstąpienia dwóch gmin do agencji 
m.in. gminy Malczyce. 

13. Kontynuacja prac i spotkań dotycząca wprowadzenia w życie ustawy o Utrzymaniu 
Czystości i Porządku w Gminie. Tych spotkań z przedsiębiorcami, radnymi, 
różnymi przedstawicielami instytucji, które mogłyby mieć w tym zakresie coś do 
powiedzenia było dużo i zostały wypracowane projekty uchwał, które 
przedłożyłem szanownej radzie do zatwierdzenia.  

14. Udział w posiedzeniach Zarządu TWTF. Projekt wkroczył w fazę konkretnych 
działań partnerskich. Pierwsze spotkanie przedsiębiorców z terenu naszej gminy 
odbędzie się na Akademii Przyrodniczej 4 stycznia.  Następny salon, który 
przewiduje się w gimnazjum (a już dwa się odbyły) odbędzie się pod koniec 
stycznia i będzie  dotyczył rozwoju przedsiębiorczości.   

15. Podpisanie aktów notarialnych dotyczących przejęcia nieruchomości (drogi) od 
ANR. 

16. Udział w spotkaniach świątecznych na terenie gminy i na zewnątrz. Dziękuję 
wszystkim, którzy zapraszają na takie spotkania.  

17. Uzgodnienia terminów związanych z procedurą powołania i rejestracji 
stowarzyszenia gmin i powiatów Aglomeracji Wrocławskiej. Z inicjatywą tą 
wystąpił prezydent Wrocławia. Skłoniła go do tego m.in. sytuacja, która miała 
miejsce ostatnio z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, jako ze 
nie ma forum, gdzie gminy i przedstawiciele gmin mogłyby się oficjalnie 
wypowiedzieć. Nie mówimy o jakimś forum politycznym, ale o forum, gdzie 
moglibyśmy reprezentować interesy firm. Taką inicjatywę wykazał prezydent 
Wrocławia, stąd też chciałbym, żebyśmy w temacie tym mogli porozmawiać 
przynajmniej dzisiaj i wskazać dla wójta drogę, czy przystępujemy, czy nie. 
Oczywiście będzie się to wiązało z podjęciem uchwały, ale ponieważ pierwszych  
15 gmin będzie mogło być organem założycielskim, bardzo chciałbym, żebyśmy 
się znaleźli w tej grupie, bo wtedy jest więcej do powiedzenia, jeśli chodzi o statut 
i samą organizację zarządzania. Prosiłbym pani przewodnicząca, żebyśmy mogli 
porozmawiać na ten temat.  

18. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r. 
- powołania komisji do odbioru zadań „Remont budynku mieszkalnego nr 13 w 
miejscowości Budziszów”, „Montaż wkładów kominowych żaroodpornych sz. 2 oraz 
remont zadaszenia ganku w budynku mieszkalnym Budziszów 13”, 
- powołania komisji rekrutacyjnej na stanowisko urzędnicze (stanowisko ds. 
gospodarki odpadami ½ etatu, biuro obsługi klienta ½ etatu), 
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- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostomłoty, 
- powołania komisji do odbioru zadania „Budowa wiaty przystankowej przy drodze 
powiatowej nr 2080D w miejscowości Samsonowice”, 
- przeprowadzenia inwentaryzacji aktywów i pasywów w UG Kostomłoty, 
- opracowania „Planu Rozplakatowania Obwieszczeń na terenie Gminy Kostomłoty”, 
- powołania komisji do odbioru zadania „Zakup i montaż nowej wiaty przystankowej 
we wsi Jarząbkowice” 

19. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• podziału nieruchomości – 3 
• wycinki drzew - 2 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 3 
• USC – 1 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  
w okresie od 17.11.2012r. do 17.12.2012r. 
 

 
Liczba ogółem 
 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 21 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 
22, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

7 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

15 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 1,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =1 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 1, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 1 

    d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 4, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 4 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania?  
 
Mariusz Żałobniak – Może w formie pytania wyprzedzającego. Mam kilka pytań odnośnie 
specjalnej strefy ekonomicznej, jaki i Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Aglomeracji 
Wrocławskiej. Zarówno w pierwszym i drugim przypadku będzie dyskusja już przy samej 
uchwale, natomiast w tym drugim na spotkaniu po sesji?  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli chodzi o pkt 1 to wójt wyjaśni, 
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ponieważ na komisji nie był omawiany projekt uchwały. Natomiast ustalimy, kiedy 
spotkamy się, jeśli chodzi o pkt 2, bo dzisiaj mamy w programie 30 punktów. Być może 
będzie to inny dzień. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę.   
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji nie został złożony żaden 
wniosek.  
 
Ad.7.  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pan marszałek Chlebosz jak co roku przysyła zaproszenie 
dla władz samorządowych, ich rodzin, sołtysów na spotkanie opłatkowe, które odbędzie 
się 5 stycznia 2013 r. o godz. 11.00 w Katedrze. Jeśli ktoś z państwa chciałby pojechać, 
to proszę się zgłosić do Biura Rady. Jeśli będzie kilku chętnych, to być może 
zorganizujemy jakiś pojazd. Jeśli chodzi o zapytanie, które przed chwilą padło to pragnę 
uzupełnić, ponieważ to są informacje publiczne, że jeśli będzie wola rady o przystąpieniu 
do tych działań to przygotujemy projekt uchwały na następną sesję, co będzie 
wyrażeniem woli o przystąpieniu. Natomiast taka dyskusja mogłaby się odbyć, jeśli są 
sprawy, które wymagają wyjaśnienia, na końcu sesji w sprawach różnych, bądź przy 
innym spotkaniu. Ja potrzebuję wstępnej deklaracji rady, wyjaśniając że Agencja Rozwoju 
Aglomeracji,  której uczestniczymy rozpatruje sprawy gospodarcze, natomiast tu miałyby 
być sprawy związane bardziej z bieżącą działalnością, dotyczące sfery tej miękkiej np. 
wypoczynku młodzieży, czy opiniowania ustaw. Proponowany koszt utrzymania tej 
instytucji, która miałaby być zawiadywana przez osoby powołane z zewnątrz 
samorządów. Proponowany koszt to jest ćwierć promila dochodów netto, to jest ok. 5.000 
zł rocznie, żeby  w tym stowarzyszeniu funkcjonować, i żeby mieć profity stamtąd 
płynące.  
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty – Czy są wnioski i zapytania? Nie widzę. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnioskuję, aby nie odczytywać projektów 
uchwał w całości. Kto jest za przyjęciem takiej propozycji proszę o podniesienie ręki do 
góry. 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Treść uchwały została zaakceptowana przez wszystkie komisje. Czy ktoś 
chciałby jeszcze zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
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Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości również był omawiany na Komisji Wspólnej. Otwieram 
dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów był omawiany na Komisji Wspólnej. 
Wszystkie poprawki zostały naniesione. Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została podjęta jednogłośnie 
 
Ad.13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 
opłaty był omawiany na Komisji Wspólnej. Chciałabym powiedzieć, że ta opłata może ulec 
zmianie, ponieważ ta proponowana kwota zgodnie z uchwałą wchodzi w życie od 1 lipca, 
a cały proces legislacyjny może spowodować, że ta kwota może ulec jeszcze zmianie.  
Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  wyboru 
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty została podjęta jednogłośnie. Wszystkie te uchwały będą 
publikowane w naszym Biuletynie do publicznej wiadomości, żeby  każdy się z nimi 
zapoznał.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi był 
omawiany na Komisji Wspólnej. Państwo zapoznaliście się z ta uchwałą. Otwieram 
dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały? 
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Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały w sprawie postanowienia 
o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.16. 
a).  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Każdy radny otrzymał projekt uchwały i 
zapoznał się z nim. Projekt budżetu był analizowany na komisjach wspólnych. Wnoszę, 
aby nie odczytywać całego projektu uchwały budżetowej. Kto jest za nie odczytywaniem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
b).  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę panią skarbnik o odczytanie opinii 
RIO o przedłożonym projekcie budżetu. 
 
Elżbieta Czarnota odczytała opinię RIO o przedłożonym projekcie budżetu na rok 2013. 
 
c). 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Do przedłożonego projektu budżetu gminy Kostomłoty na 
rok 2013 oraz do projektu wpf Gminy Kostomłoty RIO nie wniosła uwag ani zastrzeżeń. 
 
d). 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystąpimy do odczytania opinii RIO o 
przedłożonym projekcie budżetu. Zaczniemy od Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego.  
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju gospodarczego opiniuje 
pozytywnie projekt budżetu na 2013 r.  
 
Karol Stafiński – Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska pozytywnie 
opiniuje projekt budżetu na 2013 r. 
 
Jan Leszczyński – Komisja Rolnictwa pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2013 r. 
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Iwona Ryszka – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Wypoczynku pozytywnie 
opiniuje projekt budżetu na 2013 r.  
 
Mariusz Żałobniak - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2013 r. 
 
e). 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Wniosek Komisji Wspólnej w sprawie zwiększenia dotacji w 
rozdz. 92605 kultura fizyczna i sport z przeznaczeniem na upowszechnianie kultury 
fizycznej i sportu o kwotę 15.000 zł a zmniejszenia dotacji dla GOK w Kostomłotach w 
rozdz. 92109 domy, ośrodki kultury, świetlice i kluby w zakresie finansowania dożynek 
gminnych został uwzględniony i wprowadzono odpowiednie  zmiany  w przedstawionym 
projekcie budżetu.    
 
f) 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Czy są pytania do projektu budżetu? Nie widzę. Przystępujemy do 
głosowania nad projektem uchwały budżetowej. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie budżetu 
Gminy Kostomłoty na rok 2013 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.17. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Opinie RIO zostały odczytane. Wnoszę, aby 
nie odczytywać całego projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Kto 
jest za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 1 głos  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2024 została podjęta.  
 
Ad.18. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.19. 

 9



Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wykazu niezrealizowanych kwot wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.20. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnoszę, aby nie odczytywać całego 
projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół 
publicznych działających na terenie gminy Kostomłoty, zakładanych i prowadzonych 
przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości jej wykorzystania. Kto jest za nie odczytywaniem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Uchwała była analizowana na Komisji 
Wspólnej przez wszystkich radnych. Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? 
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół publicznych działających na 
terenie gminy Kostomłoty, zakładanych i prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby 
prawne inne niż Gmina Kostomłoty, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości jej 
wykorzystania została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.21. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Do projektu uchwały zostały wprowadzone 
poprawki na Komisji Wspólnej do § 3.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała poprawiony projekt uchwały w 
sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół niepublicznych 
o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych 
form wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  
 
Mariusz Żałobniak – Zmiana nastąpi również w załączniku nr 2 w pkt 3 po słowach nie 
obowiązuje trzeba dopisać - w przypadku braku działalności w miesiącach wakacyjnych i 
w przypisie doprecyzować: w miesiące wakacyjne – w przypadku braku działalności w 
lipcu i sierpniu należy wskazać liczbę uczniów taką samą jak w czerwcu  oraz w zał. Nr 3 
doprecyzować - w miesiącach wakacyjnych – w przypadku braku działalności w lipcu i 
sierpniu w kolumnach 2 i 3 należy wpisać liczbę uczniów taką samą jak w czerwcu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przegłosujemy wprowadzone zmiany do 
projektu uchwały. Kto jest za wprowadzeniem poprawki w zał. nr 2 proszę o podniesienie 
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ręki.  
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kto jest za wprowadzeniem poprawki w zał. 
nr 3 proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przegłosujemy całość projektu uchwały. Czy 
ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie w 
sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla podstawowych szkół niepublicznych 
o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych 
form wychowania przedszkolnego działających na terenie Gminy Kostomłoty, a także 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.22. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.23. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na objęcie granicami Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej gruntów 
położonych na terenie Gminy Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Od dłuższego czasu trwają prace związane z przejęciem 
terenów aktywności gospodarczej. To co miało miejsce w poprzednich latach dotyczyło 
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innej strefy, natomiast ostatnie miesiące to współpraca z Legnicką Strefą Specjalną. 
Finałem tych prac jest chęć objęcia zaznaczonych tutaj terenów przez tą Legnicką 
Specjalna Strefę Ekonomiczną. Aby tak się wydarzyło muszą być przygotowane 
dokumenty. Jednym z nich jest uchwała rady gminy, która wyraża zgodę na objęcie tych 
terenów tą strefą specjalną. Natomiast jeszcze istnieje bardzo dużo innych istotnych, 
które przy innych przedsięwzięcia nie mają miejsca, chociażby inwentaryzacja 
geodezyjna działek. Są to tereny, które znajdują się w obszarze pomiędzy drogą krajową 
nr 5 a autostradą - tereny (4 ha), które zostały zakupione w roku 2007 przez jedną z firm 
wrocławskich, teren firmy pana Biska, teren pod GPZ. Terenu przeznaczonego pod zieleń i 
parkingi należącego do Agencji strefa nie chce ujmować. Działki prywatne rolników nie są 
w obrębie zainteresowania strefy. Wszystkie tereny, które są własnością ANR w ilości 
ponad 70 ha (widoczne na obszarze - załącznik do projektu uchwały) są w obrębie 
zainteresowania LSE. Prace, które powinny być sfinalizowane decyzją ministra o objęciu 
są przewidziane do zakończenia w połowie przyszłego roku. Jak się sprawa potoczy to 
zobaczymy. Jednym z dokumentów jest dzisiejsza uchwała i bardzo proszę o jej podjęcie.  
 
Mariusz Żałobniak - Cała powierzchnia, która zostałaby przeznaczona jest jaka? 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Łącznie około 70 ha z wyłączonych zakupionych i 
prywatnych. Przy czym proszę pamiętać, że druga część planu, która obejmuje wspólnie 
143 ha znajduje się pomiędzy drogą krajową nr 5 a ta północną częścią, ale tam są 
zupełnie tereny prywatne. Wszystkie grunty, które są zakreskowane są własnością ANR.  
 
Jan Leszczyński - Chodzi mi o to, czy one są w tej chwili użytkowane rolniczo. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Przez dwa lata ostatnie Agencja ogłasza przetarg na 
działki, które wskazuję, natomiast te są uprawiane rolniczo. Tutaj nie ma umów 
wieloletnich, tutaj wymaga wypowiedzenia umowa, bo to jest działanie, które jest jednym 
z kroków zmierzających do objęcia tych terenów.  
 
Mariusz Żałobniak - Jaki szacunkowo jest koszt przewidziany z UG, aby utworzyć taką 
strefę. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Nasz wydatek nie będzie taki duży, bo uchwała nic nie 
kosztuje, plan jest. Nasze wydatki będą przede wszystkim związane z geodezją, która 
jest ujęta w ramach wydatków geodezyjnych, ale nie wyszczególniona jako objęcie 
specjalną strefą więc ja myślę sobie, że te koszty po naszej stronie  przygotowania 
dokumentacji nie będą większe niż 5-8 tys. zł.  
 
Mariusz Żałobniak - Na dzień dzisiejszy żadnej opłaty na rzecz LSSE nie wnosimy, bo 
często gminy. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Muszę powiedzieć, że wprowadzenie inwestorów będzie 
twardą negocjacją, co stoi po stronie gminy, co stoi po stronie strefy, bo przecież 
doskonale wiemy, że teren tylko częściowo jest uzbrojony. Głównym powodem, że to już 
ta chwila jest nadzieja na powstanie tego GPZ-tu, gdzie będzie 50 mega i sfinalizowania 
równolegle toczących się spraw związanych z  budową farm wiatrowych i linii 
energetycznych.  
 
Mariusz Żałobniak - Czyli na dzień dzisiejszy nie możemy nic powiedzieć na temat 
szacunkowych kosztów dozbrojenia tych terenów. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Trudno powiedzieć, czy inwestor, który będzie, będzie 
inwestorem strategicznym i obejmie większość gruntów, właściwie ta droga dojazdowa 
już jest, bo do granicy można dojechać, czy też będziemy wprowadzali inwestorów 
małych, którzy będą wymagali budowy dróg do swoich posesji, zwłaszcza że lokalizacja 
jest nam nie znana. Dlatego dzisiaj trudno określać potencjalne koszty przyszłości. 
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Natomiast na pewno wydaje mi się, że wszyscy rozumiemy, że dzisiaj walka o inwestorów 
jest tak ogromna, że wsparcia ze strony gminy, oprócz uchwał, które posiadamy (uchwała 
o pomocy regionalnej, uchwała de minimis, która umożliwia ulgi podatkowe od podatków 
od nieruchomości sięgające nawet 300%, w zależności od wielkości inwestycji), to oprócz 
tych ulg to oczywiście oczekiwania są inne. Dzisiaj na terenie Dolnego Śląska są tysiące 
hektarów uzbrojonych, gotowych, z drogą dojazdową, czekających na inwestorów. I w 
tym kierunku to zmierza. Natomiast na dzień dzisiejszy takich informacji nie posiadam i 
idziemy w kierunku objęcia tą specjalną strefą, co będzie argumentem bardzo istotnym 
dla pozyskania inwestorów. Natomiast odpowiedź na pytanie, jeśli chodzi o obsługę 
konkretnego inwestora może być dopiero po przeprowadzeniu rozmów i negocjacji.  
 
Mariusz Żałobniak – Czy na dzień dzisiejszy nie są prowadzone jakieś rozmowy z 
potencjalnymi? 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Nie.  
 
Mariusz Żałobniak – Rozumiem, że pan wójt będzie rozmawiać z potencjalnymi 
przedsiębiorcami. Przedsiębiorcy, którzy przyjdą z zewnątrz dostaną bardzo dobre 
warunki, bo dostaną, natomiast może to być w konsekwencji ze szkodą dla naszych 
przedsiębiorców.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Proszę pamiętać, że możliwości wójta są ograniczone. 
Naprawdę terenem dysponuje specjalna strefa ekonomiczna. Natomiast decydowanie o 
tym, kto może być tym inwestorem, to jest jedynie ograniczenie w planie i zapisach, 
które się tam znajdują, a nie patrzenie z punktu widzenia, które pan reprezentuje w tej 
chwili, czy interesów innych przedsiębiorców. To jest raczej nie możliwe.  
 
Józef Osowski - Panie wójcie, bo pan powiedział, że niektóre tereny są w zainteresowaniu 
strefy, a niektóre nie są. Rozumiem, że pan wójt coś wie więcej na temat i czy w tych 
rozmowach są jakieś konkretne terminy, że ta strefa powiedzmy będzie może w 
przyszłym roku. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Powiem w ten sposób, że dotychczasowe działania 
prowadziły do rozpoznania możliwości potencjalnych tego obszaru, ich atrakcyjności dla 
inwestorów. Ta ocena polegała na tym, że specjalna strefa gromadzi argumenty również 
dla siebie, i te które w przyszłości wykorzysta, nie tylko lokalizacyjne, ale każde inne 
m.in. czy to się znajduje w obszarze chronionym, czy podlega badaniom 
archeologicznym, czy jest w strefie ochrony wód, czy wymaga dużej niwelacji. Jak 
państwo wiecie utrudnieniem tego terenu jest to, że różnica poziomów sięga 5-6 metrów. 
Na tym terenie to dla inwestora dużego jest kłopot. Wolą wybierać tereny płaskie. 
Początkowo rozmowy były prowadzone tylko do dużej działki, natomiast dzisiaj 
zainteresowanie jest wszystkim co jest w zasobach ANR. I to już jest po stronie strefy, 
czy będą te tereny objęte w drodze przekazania przez Skarb Państwa, czy też w drodze 
kupna. Gmina się w te sprawy nie miesza, nie jest właścicielem tych gruntów, a przecież 
państwo wiecie, że obejmowanie gruntów znajdujących się w zasobach Skarbu Państwa 
odbywa się na różnych zasadach. Ja tego nie mogę powiedzieć, natomiast wiem, że nie 
są zainteresowani obejmowaniem terenów prywatnych. Nie wyrażają takiej woli. Te, które 
zostały kupione, na jednej jest już działalność prowadzona, a na jednej być może będzie, 
natomiast te paski, które są tam, są to działeczki bardzo małe, jest 5 czy 6 właścicieli, 
nie są podmiotem zainteresowania specjalnej strefy. Tu żadnej tajemnicy nie wyrażałem. 
Nasz plan obejmuje dalsza część. I tu też są tereny. Na tym załączniku nie zostały 
zaznaczone w ilości bodaj że 9 ha i one też nie są objęte zainteresowaniem. To są tereny 
prywatne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania. Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
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Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na objęcie granicami Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej gruntów 
położonych na terenie Gminy Kostomłoty została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.24. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla części działek nr 230, 241/1, 241/2, 241/3, AM-3 
obręb Kostomłoty”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Uchwała była omawiana 
na Komisji Wspólnej. Czy ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla części działek nr 230, 241/1, 241/2, 241/3, AM-3 
obręb Kostomłoty” została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.25. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Uchwałę wniosła Komisja Budżetu i była 
omawiana na Komisji Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do uchwały?  
 
Zofia Heller-Sypek – Chciałam powiedzieć, że to był wniosek wspólny Komisji Budżetu i 
Komisji Rewizyjnej. Chciałam tylko dopowiedzieć, że w sumie podwyżka wójta to będzie 
gdzieś w granicach 1560 zł. Jako argumenty to powiedzmy, że jest etat z-cy wójta, 
natomiast wójt sam wykonuje te obowiązki  i też w sumie pan wójt jest osobą, która się 
bardzo angażuje i też wygrał sprawę śmieciową jak państwo wiecie. Gdyby takiego 
sukcesu nie było, to byłby zarząd komisaryczny i by to zarządzanie było takie, a nie inne. 
Myślę, że z opóźnieniem, ale chociaż symboliczna podwyżka za ogrom pracy wójta. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Chciałabym jeszcze dodać, że mimo 
podwyżek przez pracowników pan wójt od początku kadencji nie otrzymywał podwyżki 
wynagrodzenia. Jest to pierwsza podwyżka, i jest to podwyżka brutto nieduża. Czy są 
jeszcze pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały? 
Kto jest za – 11 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 4 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty została podjęta.  
 
Ad.26. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie Odnowa Wsi w Województwie 
Dolnośląskim. 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 1 5 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie Odnowa Wsi w Województwie 
Dolnośląskim została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.27. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnoszę o nie odczytywanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/162/09 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 27 
stycznia 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kostomłoty na lata 
2009-2016. Kto jest za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesieni ręki. 
Kto jest za – 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kostomłoty na lata 2009-2016 została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.28. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnoszę o nie odczytywanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/110/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 29 
lipca 2008 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Piersno na lata 2008-
2015. Kto jest za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesieni ręki. 
Kto jest za – 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do uchwały? Nie widzę.  
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za – 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
uchwały nr XXIV/110/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 29 lipca 2008 r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Piersno na lata 2008-2015 została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.29. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pani przewodnicząca, szanowni radni i zaproszeni goście. 
Jest to ostatnia sesja w tym roku. Zbliżający się nowy rok jest na pewno dobrym czasem 
do podsumowań tego co było, a także do kreślenia planów na przyszłość. Taki plan na 
przyszłość dzisiaj na sesji szanowni radni określili i to słowo, które się powtarzało, że te 

 15



plany na przyszłość to dobry projekt budżetu, który będziemy wspólnie realizować w 
2013. Za nami trudny rok, rok kolejny wprowadzania nowej ustawy no finansach 
publicznych, kolejny rok zmagania się z tym, co przynosi nam ustawodawca, życie. I w 
tym miejscu chciałbym tylko przypomnieć, że inwestycje, które tutaj były realizowane w 
tym roku to przede wszystkim duża inwestycja wodociągu w Mieczkowie. Trochę mniejsza 
związana z tym projektem to burzówka i kanalizacja w obrębie Rynku i ul. Wąskiej w 
Kostomłotach, również remont tego obiektu. Budowa świetlicy w Siemidrożycach, która 
swój początek miała 20 kilka lat temu, a także trochę mniejsze jak remont dachu w 
Osieku, czy wymiana drzwi w budynku OSP w Kostomłotach. Nie chce wyliczać 
drobniejszych zadań, ale ich było bardzo dużo. Jak rozmawiamy w UG o ilość zadań z FS, 
to ilość pozycji zbliżona jest do około 200. Ten rok to kolejny rok dobrej współpracy w 
ANR, bo to właśnie przejmowanie nie tylko nieruchomości niezabudowanych, ale również 
zabudowanych i pozyskanie pieniędzy na ich remont, a także umożliwienie kupna przez 
lokatorów. To zadanie, które wspólnie określiliśmy i które jest kontynuowane. Właściwie 
jest na finiszu. Na mapie gmin, które podjęły tą współpracę i zrealizowały te projekty 
jesteśmy tam naprawdę na wysokiej pozycji i tylko jeszcze kilka takich lokali w gminie 
jest, które nie zostały przejęte, ale myślę, że w przyszłym roku też będzie sfinalizowane 
ukończenie przyjmowania zasobów mieszkaniowych z ANR. Także pozyskane tereny na 
rozwój gminy to bardzo ważne wydarzenia, ale przede wszystkim to pozyskane pieniądze 
na remonty tej przejmowanej infrastruktury. I tutaj kolejna droga, która powstała w tym 
roku w Piersnie. I ostatnia wiadomość w poprzednim tygodniu, że dostaniemy na nią 
100% dofinansowania. I to jest rzeczywiście bardzo dobrze przez nas przyjmowane. A 
także te prace, które przez wiele lat są prowadzone, będą sfinalizowane w przyszłym 
roku. To są parce związane z objęciem terenów przez LSSE. Myślę, że to oczekiwany 
moment, kiedy równolegle zbiegnie się, a taka mam nadzieję realizacja linii 
energetycznej i tej strefy, wprowadzenie inwestorów, którzy tak naprawdę pukają do 
naszej gminy i odchodzą ze względu na brak energii elektrycznej na naszym obszarze. 
Także realizowane są małe projekty i tutaj ich nie będę wyliczał, ale tutaj zarówno z 
Odnowy Wsi marszałkowskiej i z Lidera. Tego jest naprawdę sporo i trzeba się tym 
cieszyć. Ustawodawca wprowadził nam również bardzo dużo zadań. Jedno z takich 
głównych, które nas w tym roku dotyczyło, i które dzisiaj miało finał w postaci podjęcia 
uchwał, to była nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. To było 
kolejne wyzwanie dla nas wszystkich, również organu ustawodawczego, i również 
wykonawczego. To wszystko dzieje się i towarzyszy temu również nasz niepokój o to, 
żeby dochody były wystarczające i mierzyć budżet na miarę swoich możliwości. I tutaj 
bardzo duża zasługa pani skarbnik, ponieważ obligacje, które udało się nam uruchomić w 
gminie to jej dzieło i przede wszystkim zdążyliśmy na czas, tak żeby bezpiecznie, chce to 
podkreślić, bezpiecznie bez żadnego skutku na wstrzymanie naszych aspiracji 
inwestycyjnych, a także bezpiecznie ze względu na nową ustawę o finansach publicznych 
przeprowadzić gminę w tej transformacji również zmian przepisów finansowych. Te 
obligacje rzeczywiście stwarzają  nowe perspektywy i nowe możliwości, stąd oceniam, że 
budżet na rok 2013 jest optymistyczny i nie hamuje tempa rozwoju naszej  gminy. 
Oczywiście, że wszystkie te zadania, które wymieniłem, bez udziału państwa nie mogłyby 
być realizowane. Ja codziennie spotykam szanownych radnych, sołtysów którzy 
odwiedzają UG nie w celach towarzyskich, ale w celach rzeczywiście potrzeb 
mieszkańców i ich miejscowości. Z ogromną troską zawsze państwo dążycie do tego, 
żeby wykorzystywać możliwości i wykorzystywać potencjał, który tkwi również w 
mieszkańcach. Za to serdecznie chciałem państwu podziękować, bo to widać jak poziom 
zrozumienia, poziom tej współpracy, zrozumienie tej sytuacji, w której się znajdujemy i 
uwarunkowań rośnie i to pomaga nam, UG, pracownikom, którzy są tam zatrudnieni 
stawiać czoło wyzwaniom i sprostać im na co dzień. Serdeczne dzięki za tą codzienną, 
twórczą pracę. Chciałem również podziękowań wszystkim pracownikom w UG, bo 
naprawdę kadra przy takim dużym obciążeniu a małych zasobach ludzkich naprawdę ma 
mnóstwo pracy i musi wykazać się taką organizacją swojej pracy, aby temu wszystkiemu 
podołać i często rzeczywiście wydaje się, że są to wysiłki ponad ludzkie, ale staramy się 
temu sprostać i tu chciałem podziękować zarówno najbliższym współpracownikom i 
wszystkim, którzy w UG pracują i również kierownikom i pracownikom wszystkich 
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jednostek. Bo wszyscy razem tworzymy to dobro gminne i te kilka jednostek, które w 
gminie jest. Mam na myśli oświatę, służbę zdrowia, pomoc społeczną, zakład komunalny, 
to są jednostki bez których to nasze życie publiczne nie miałoby takiego wyrazu jaki ma, 
bo uważam, że ludzie zatrudnieni na stanowiskach w tych zakładach również ponoszą 
ogromny wysiłek i ogromne zaangażowanie, żeby sprostać tym zadaniom. Wszystkim, 
którzy angażują się i wspierają nawet dobrym słowem nasze działania to wyrażam 
głębokie podziękowanie i wielki szacunek i proszę o takie wsparcie, i jednocześnie 
dziękuję za zauważenie zaangażowania mojego osobistego. Chciałbym życzyć państwu, 
żeby ten czas, który przed nami, był czasem dobrym. Żeby przeważał optymizm i nadziej 
na  lepsze jutro. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Chciałabym podziękować ze swojej strony 
wszystkim radnym, sołtysom, a zwłaszcza radnym za dobrą współpracę, za kulturę na 
sesjach (to jest bardzo ważne). Za to ,że nie boimy się pytać, nie boimy się dociekać a  i 
podejmować decyzje bardzo rozsądnie, które pozwalają dalej pracować wójtowi na bazie 
tych uchwał. Dziękuję serdecznie, mimo że spodziewam się roku może trudniejszego, 
różnie to może być. Ta ustawa śmieciowa spędza sen z oczu, natomiast ta niepewność co 
do aktów prawnych, które są uchwalane w sejmie, czy senacie też nam nie pozwala 
myśleć, co będzie za 10 lat. Najlepsi ekonomiści nie potrafią powiedzieć co będzie za 3 
lata, a co dopiero my możemy planować na lata przyszłe. Za tą bieżącą pracę chciałabym 
wszystkim radnym serdecznie podziękować. Możemy liczyć na to, że w następnych latach 
też będzie spokój i zrozumienie i trafność decyzji podejmowanych przez cały rok. 
Dziękuje serdecznie panu wójtowi i wszystkim. 
 
Kazimierz Buba w imieniu swoim i radnego Marka Bawoła złożył życzenia świąteczne 
wszystkim obecnym na sesji oraz ich rodzinom.  
 
Ad.30.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXXI sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 16.10. 
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Załącznik nr 1 do protokołu 
 
 

 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na:  
XXX sesji w dniu 27 listopada 2012 r. 

 
 

1. Uchwała Nr XXX/156/12 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.638.914,53 zł 
- wydatki budżetu gminy 20.886.218,53 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XXX/157/12 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 
2010 r. Nr 234, poz. 1536 z późn. zm.)  na rok 2013”. 
Uchwała będzie realizowana w roku 2013. 
 
3. Uchwała Nr XXX/158/12 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o 
pow. 0,2556 ha oznaczona numerem działki 169/3. 
Trwa procedura zawierania umowy. 
 
4. Uchwała Nr XXIX/159/12 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat 
w trybie bezprzetargowym, gruntu działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi 
Kostomłoty o pow. 0,0655 ha. 
Trwa procedura zawierania umowy. 
 
5. Uchwała Nr XXX/160/12 w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Kostomłotach.  
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
6. Uchwała Nr XXX/161/12 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieczków 
na lata 2012-2019. 
Uchwała stanowi załącznik do wniosku złożonego przez Parafię Gościsław (Renowacja 
figury na cmentarzu w Mieczkowie wraz z zabezpieczeniem grobowca) do PROW, działanie 
414 -  Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów. Za załącznik Parafia 
otrzyma 1 punkt.  
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